
Pagina 1 van 25 
 

 

Roerige tijden op alle frontené 
Roerige tijden hier in huize Bleeker, in de mailbox en overal waar je mensen 
spreekt. 
5ǊǳƪΣ ŘǊǳƪΣ ŘǊǳƪΧ ƛŜŘŜǊŜŜƴ ƘŜŜŦǘ ƘŜǘ ŘǊǳƪ Ŝƴ ŜŜƴ ŘŀƎ ƛǎ ǘŜ ƪƻǊǘΦ 
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Tjonge, als je er echt over gaat nadenken, leven we ook nog? 
Ja zeker, we zien de bloempjes nog bloeien ondanks alle hectiek 
en voorspellingen waar je niet blij van kunt worden, net als de 
rampen in China en op andere plaatsen, al dan niet 
gearrangeerd. 
Want ook op dat vlak zijn de voorspellingen niet van de 
lucht en de maand september zal ons aller leven definitief 
veranderen, zo schijnt het. 
Tegenwoordig uit ik nog al eens een uitspraak van mijn 
oma, hoewel ik dat regelmatig deed, maar als ik er over 
nadenk is deze nu up-to-ŘŀǘŜΥ Ψ!ƭǎ ŘŜ ƭǳŎƘǘ Ǿŀƭǘ ƭƛƎƎŜƴ ǿŜ 
er allemaal ondeǊΗΩ 
Waarheid, we kunnen ons wel enorm druk maken over 
rampen die boven ons hoofd hangen, over ellende die 
door anderen wordt verspreid, maar dicht bij je deur kun je 
met je camera zomaar hele mooie plaatjes schieten. 
Zo heb ik minutenlang enkele hommels op de gevoelige plaat 
kunnen vastleggen. 
Natuurwondertjes bij uitstek. Hommels en bijtjes zijn noodzakelijk 
voor onze voedselketen maar ze schenken ons ook veel kijkplezier. 
Hoog aaibaarheidsgehalte. 
Dit zijn momenten waarbij je niet aan grote wereldzaken denkt, welnee, het geluk ligt aan je 
voeten als je er maar oog voor hebt. Het kost niets, heel gewoon gratis te bekijken en een 
heerlijk moment van rust. 
Druk blijft het evengoed, nog een paar weken dan is de overdracht van het GVA-concept, 
dus afsluitende werkzaamheden en ondertussen doorgaan met dat wat gebeuren moet 
totdat anderen dat van ons gaan overnemen. 
aŀŀǊ ŘŜ ƴƛŜǳǿŜ ƻƴŘŜǊƴŜƳƛƴƎ ƎǊƻŜƛǘ ƻƻƪ ŀƭǎ ΨƻƴƪǊǳƛŘΩ Ȋƻŀƭǎ ǾŜƭŜƴ ƘŜǘ ȊŜǾŜƴōƭŀŘ ōŜǘƛǘŜƭŜƴΦ 
Project7-blad, groeit als de plant zelf, explosief dus. 
Marja Frederiks helpt bijna vanaf het begin en zij beheert het mailbestand, zij heeft het 
mailadres voor wie zich aan wil melden voor de nieuwsbrieven. 
Als ik nu van iemand de vraag krijg, dat hij of zij opgenomen wil worden in het 
nieuwsbrievenbestand, geef ik dat onmiddellijk door aan Marja. Zij voert het e-mailadres in 
en zendt de laatste nieuwsbrief na. 
Na diverse jaren ervaring met hard werken hebben we dat nu redelijk meteen op orde, we 
zijn direct met meer personen aan de slag. Dat kunnen we nu ook bedenken omdat Project7-
blad geen spontane ingeving is, maar weloverwogen bedacht. 
Wanneer je een bedrijf start begin je, als het tenminste goed is, ook weloverwogen. 
Meer over deze onderneming verderop in deze nieuwsbrief maar nu eerst de GVA. 
GVA is spontaan ontstaan, heel gewoon bedacht en aan de slag gegaan; impulsief kun je het 
ook noemen maar wel een impulsieve daad met grote gevolgen en dan in positieve zin. 
Want wat een hoeveelheid lieve mailtjes heb ik de afgelopen weken gekregen! Dank 
daarvoor. 
Tegen de ƭƻŎŀǘƛŜƘƻǳŘŜǊǎ ȊŜƎ ƛƪ ŀƭǘƛƧŘΧ ƧƛƧ ƘŜōǘ ȊƛŎƘǘ ƻǇ Řŀǘ ǿŀǘ ōƛƴƴŜƴ Ŝƴ ŘƻƻǊ Ƨƻǳǿ ƭƻŎŀǘƛŜ 
ontstaat en dan zie je nog niet allesΧ Wij hebben zicht op het landelijke concept en weten 
dus dat er veel meer achter de schermen gebeurt maar ook wij zien nog maar een fractie, 
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dus het complete gebeuren heeft nog veel meer impact en helemaal als je bedenkt dat we in 
alle provincies minstens één of twee locaties op de lijst hebben staan. 
Fantastisch en allen die kort gedraaid hebben, hebben daar ook aan bijgedragen. 
SterkeǊ ŀƭ ƘŜŜŦǘ ŜŜƴ ƭƻŎŀǘƛŜ ΨƳŀŀǊΩ ŜŜƴƳŀŀƭ ƎŜŘǊŀŀƛŘ Ŝƴ ƻǇ ŘƛŜ ŀǾƻƴŘ ƛǎ ƛŜƳŀƴŘ ŘǳǎŘŀƴƛƎ 
geraakt dan heeft dat alweer positieve gevolgen gehad. 
Kleine groepen brengen grote dingen voort, wie mij langer kent weet dat dit één van mijn 
slogans is. 

Een zaal met een paar honderd personen hoeft niet meer 
op te leveren dan een groepje van vijf. 

Je zult maar vijf zeer gedreven personen treffen, 
moet je dan eens kijken wat er kan gebeuren. 

We hebben inmiddels diverse voorbeelden, 
maar daar zal ik jullie nu niet mee vervelen. ;-) 
De maand september zal ons leven 
veranderen. Tja, wie het weet mag het 
zeggen, maar dat van ons zal zeker 

veranderen dat kan ik op voorhand al beamen. 
Daar heb ik geen koffiedik of een glazen bol 

voor nodig. 
John van den Bosch is achter de schermen met zijn 

team volop in actie en vanaf 26 september nemen zij 
definitief alles over dus ja, bij ons zal veel veranderen. 

Nu krijg ik regelmatig de vraag of dat niet vervelend is? De GVA, je hebt het zien groot 
worden, kun je dat loslaten? Ja, volmondig ja! En niet uit onverschilligheid. 
Puur en alleen omdat het draait, wij alles beleefd hebben wat we kunnen beleven van 
locaties opstarten, tot posters maken, van lezingen geven tot locatiehouders positief 
ƻƴŘŜǊǎǘŜǳƴŜƴΣ Ǿŀƴ ƭƻŎŀǘƛŜǎ ȊƛŜƴ ǾŜǊŘǿƛƧƴŜƴ ǘƻǘΧ 
Alle facetten zijn bekend, wij zijn aan de limiet van ons kunnen gekomen, GVA mag niet 
stagneren dus werd een oplossing gezocht en gevonden. 
Bovendien is het te eng als alles afhankelijk is van ons want wie neemt het over in tijden van 
nood?  
Wanneer, zoals nu gaat gebeuren, meer personen de taken gaan verdelen zal de GVA altijd 
door kunnen draaien ook als één of twee personen een tijd niet bij machte zijn hun inzet te 
geven. Nieuwe personen brengen ook weer nieuwe inzichten mee. De GVA is bedacht en 
bedoeld voor het hele land en belangstellenden in België, heel mooi als het draagvlak breder 
gaat worden. Missie volbracht en op naar de volgende. 
Totdat ook 7-blad te groot gaat worden en dan zoeken we tegen die tijd gewoon weer 
opvolgers J. 
 
Bergen krijgt een locatie, we gaan het beleven, voor ik het stokje overdraag heeft Bergen de 
eerste avond beleefd in de bibliotheek. Hebben wij het dorp verlaten, komen er toch nog 
sporen terug via anderen. 
Frits van der Blom zal de eerste twee maanden opstarten, dat wil zeggen dat een spreker die 
deze taak op zich heeft genomen de eerste twee maanden de nieuwe locatiehouder of 
locatiehoudster extra kan ondersteunen, wellicht nog wat kan uitleggen. Oftewel: het is fijn 
als je even op eenzelfde persoon kunt terugvallen bij de start van je locatie. 
Carla, de locatiehoudster, stelt zich in deze nieuwsbrief voor. 
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We zijn 12 september weer in het Kasteel van Schoten. 
Arend Zeevat hebben we bereid gevonden te komen spreken in plaats van Nicole Hoeymans. 
Nicole is verhinderd en Arend kwam ΨƘŜŜƭ ǘƻŜǾŀƭƭƛƎΩ ŘŜ ŘŀƎ Řŀǘ ƛƪ Řƛǘ ǾŜǊƴŀƳ ƛƴ ƳƛƧƴ ƳŀƛƭōƻȄ 
met een vraag. 
AhΧ ΨƎǊƛƧǇŜƴΩΣ ŘŀŎƘǘ ƛƪ ǘƻŜƴ Τ-) 
Arend ken ik vanaf het voorjaar van 2009. Samen hebben we diverse gebeurtenissen 
gedeeld en tijdens zijn inzet voor Argusoog mocht ik diverse malen meewerken aan een 
radio-uitzending. 
Mijn schrijfsels werden op de site geplaatst en we hadden 
redelijk vaak contact. 
John van den Bosch zal ook spreken, John neemt de 
GVA met anderen over, Arend ken ik van voor die 
tijd al, kortom voor mij zomaar een grappige 
middag tussen twee heren in die elk een periode 
ǾƻƻǊ ƳƛƧ ΨǘŜƪŜƴŜƴΩΦ 
Dit was op voorhand allemaal niet bedacht. Toen 
we John vroegen om weer naar Schoten te komen 
was er nog geen sprake van de GVA uit handen 
geven, althans dit was nog niet in de openbaarheid en 
Arend was niet in beeld als spreker totdat hij via de mail 
verscheen. 
Arend staat ook nog niet op de sprekerslijst dus niemand heeft hem op een locatie horen 
spreken. 
Frank komt ook mee naar Schoten, Frank Bleeker, om even duidelijk te zijn. 
Frank krijgt zelf, maar ook regelmatig via mijn mailbox, de bedankjes voor al zijn vertaalwerk. 
Na de GVA-overdracht zal hij wat dat betreft weer meer van zich laten horen, van mij mag hij 
een aparte knop op mijn nieuwe site van 7-blad ;-) en via de GVA nieuwsbrief kan hij wellicht 
zijn aandeel ook blijven delen. 
Daarnaast gebruikt Earth Matters deze vertaalde stukken ook, dus zijn werk zal verspreid 
blijven. 
Diverse heren in Schoten die allemaal op hun eigen wijze hun steentje bijdragen. 
Ellen Vader is uiteraard ook weer aanwezig, mijn maatje in de eerste jaren met het 
verspreiden van vaccinatie informatie. 
Nick van Ruiten, mede uitgever van het boekje van Dr. G. Lenkei en spreker op de lijst is net 
als anders ook op 12 september weer van de partij en zal allen bij de entree begroeten. 
De poster van Schoten staat afgebeeld in deze nieuwsbrief. 
 
Veel leesplezier en tot de volgende keer. 
Nog twee of wellicht drie nieuwsbrieven via ons en dan zal dat ook overgedragen worden. 
 
Hartelijke groet, 
Anneke 
 
Gaasterland, 25 augustus 2015. 
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VERNIEUWEN in VERBONDENHEID 
  
Beste Bezoeker of Geïnteresseerde van de Stichting "Gezond Verstand Avonden" 
  
De Stichting Gezond Verstand Avonden wordt na een door Anneke Bleeker weloverwogen 
genomen beslissing op zaterdagmiddag 26 september a.s. overgedragen aan een nieuw en 
zeer enthousiast bestuur. 
U als bezoeker of anders betrokkene nodigen wij van harte uit om bij deze landelijke 
bijeenkomst aanwezig te zijn. 
  
Wij gaan Anneke en het huidige bestuur deze middag in het zonnetje zetten als dank voor 
het bewust maken van inmiddels een groot deel van Nederland door de Stichting GVA. 
  
Op deze middag zal ook het nieuwe GVA bestuur gepresenteerd worden en zullen zij hun 
plan van aanpak voor het nieuwe jaar bekend maken. 
Hoe ondersteunen we in de toekomst onze zeer gewaardeerde locatiehouders? 
Hoe ondersteunen we in de toekomst onze deskundige en bevlogen sprekers? 
Hoe werven we in de toekomst nieuwe bezoekers voor de Gezond Verstand Avonden? 
En hoe kunnen we interessante en relevante informatie bij onze lezingen krijgen? 
  
Tevens is er een prominente spreker met een update van een wel zeer actueel thema: 
De heer Ronald Bernard van de Blij B. Zie ook: 
http://www.deblijeb.nl/o ver-ons/lezingen.html#lezing 
De titel van de lezing is: "Vrij en blij uit de crisis met een nieuwe bank." 
  
Bent u nieuwsgierig en betrokken? 
Kom dan op 26 september a.s. naar deze inspirerende middag in het spiksplinternieuwe 
Hotel van der Valk in Tiel, zodat wij met elkaar hier voor Anneke en alle betrokkenen een 
onvergetelijk en indrukwekkende happening van kunnen maken. 
  
Het voorlopige programma ziet er als volgt uit: 
13.00 uur            Inloop 
13.30 uur            Welkom en opening 
13.35 uur            Dankwoord aan Anneke + team 
13.50 uur            Dankwoord aan locatiehouders GVA 
14.05 uur            Muzikaal intermezzo 
14.15 uur            Dankwoord aan sprekers GVA 
14.30 uur            Pauze (bezoek onze sponsors) 
15.15 uur            Lezing van Ronald Bernard 
15.45 uur            Muzikaal intermezzo 
16.00 uur            Presentatie plannen nieuw bestuur: Website, promotie GVA locaties, 
promotie GVA sprekers, crowdfunding, donateurs, huiskamerbijeenkomsten, sociale media, 
trainingen en nog veel meer 
17.00 uur            Afsluiting 
 
Adres: Hotel van der Valk, Laan van Westroijen 10, 4003 AZ Tiel.  (gratis parkeren) 

http://t.ymlp143.com/baiaeuwejaramualauyby/click.php
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±ƻƻǊǾŜǊƪƻƻǇ ƪŀŀǊǘŜƴ ƛƴ ŘŜ ƳŀŀƴŘ ŀǳƎǳǎǘǳǎΥ ϵ мрΣлл ǇŜǊ ǇŜǊǎƻƻƴ, daarna in de maand 
ǎŜǇǘŜƳōŜǊ ϵ нлΣлл ǇŜǊ ǇŜǊǎƻƻƴΦ 
Kaartprijzen zijn inclusief drankjes voor de gehele middag. Wij rekenen op een zeer grote 
ƻǇƪƻƳǎǘΤ ŘŀŀǊƻƳ ƘŜōōŜƴ ǿƛƧ ƛƴ ŘŜ ǾƻƻǊǾŜǊƪƻƻǇ ǘƻǘ м ǎŜǇǘŜƳōŜǊ орл ƪŀŀǊǘŜƴ Ł ϵ мрΣ-. 
Bestel uw ticket hier: https://gva.avayo.nl  
  
Wil je een bijdrage leveren aan het cadeau dat aan Anneke en haar team wordt 
aangeboden? Dat kan je doen door middel van de Ticket button in deze e-mail. 
  
Wij rekenen op een grote opkomst! Zet deze datum (26 september 2015) alvast in de agenda 
en verheug je net zoals wij op een inspirerende middag met gelijkgestemden! Stuur deze 
uitnodiging naar een ieder waarvan jij denkt dat hij of zij dat interessant vindt. 
  
Namens het nieuwe bestuur van de GVA, 
  
John van den Bosch 
 

 
 

Even voorstellen: Carla Evy Groot,  
Locatiehoudster GVA-locatie Bergen NH 
 
 
Beste lezers,  
 
Hierin wil ik me weer even voorstellen.  
 
Weer... ja! Want jaren geleden heb ik in het Friese Burdaard 
(tussen Dokkum en Leeuwarden) ook Gezond Verstand Avonden 
georganiseerd.  
Het leuke aan deze avonden is natuurlijk de boeiende sprekers, 
maar zeker ook de geweldige ontmoetingen die je hebt op zulke 
avonden.  
Ik zie er echt naar uit.  
 
Sinds begin juli jl. woon ik weer in het Noord-IƻƭƭŀƴŘǎŜ ƭŀƴŘΦ ½ƻΩƴ 
мн ƧŀŀǊ ƎƛƴƎ ƛƪ ΨǾǊŜŜƳŘΩ ƛƴ 5ǊŜƴǘhe en Friesland. Zonder spijt... want ook dat zijn prachtige 
provincies en we hadden daar een Zweeds droomhuis neer laten zetten!  
Maar weer blij om bij mijn roots terug te zijn. Het is Bergen (NH) geworden, omdat de keuze 
kwam voor het voortgezet onderwijs van één van mijn kinderen. We kozen als ouders voor 
een vrije school (ARH), en die zit hier om de hoek, in Bergen. 
Skip is dit jaar brugpieper (12 jaar). 
De andere 2 (Yfke van 10 en Jorrit van 7 jaar) doen dit jaar klas 6 en klas 2 van de vrije school 
(ARH) in Bergen.  
 

http://t.ymlp143.com/hakaeuwejalamualauyby/click.php
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Zelf probeer ik, als vrijgezel(lige) dame, weer het leven op te pikken, na 18 jaar huwelijk. 
Voor mij een bevrijding en ik zie weer nieuwe kansen! 
 
Als horlogemaker/ fijnmechaniker heb ik altijd diverse jobs gehad. Van promoten van een 
Duits automerk tot intercedente bij diverse uitzendbureaus. Ja, deze bijzondere opleiding 
kwam mij goed van pas.  
 
In 2010 ben ik een andere passie gaan volgen.  
Mensen weer in balans brengen! Door verschillende opleidingen te hebben gevolgd, 
waaronder Sensi Therapie, heb ik een leuke praktijk mogen hebben in Friesland.  
!ƭƭŜ ǇƛƧƴŜƴΣ ŜƴŜǊƎƛŜšƴ Ŝƴ ƘŜǊƛƴƴŜǊƛƴƎŜƴ ȊƛƧƴ ƻǇƎŜǎƭŀƎŜƴ ƛƴ ƘŜǘ ƭƛŎƘŀŀƳΧ  
Door de zogenaamde meridiaan lijnen te triggeren/drukken, kan de emotie weer integreren. 
Een soort Shiatsu. Daarnaast geef ik diverse adviezen over voeding en mag ik gelukkig steeds 
meer voelen wat er bij de ander speelt.  
Jouw zelf genezend vermogen wordt bij de behandeling aangesproken!  
 
Lƪ Ǝŀ ƘƛŜǊΣ ŀƭǎ ƛƪ ƳŜŜǊ ΨƎŜƭŀƴŘΩ ōŜƴ ƛƴ .ŜǊƎŜƴΣ ŀŎǘƛŜŦ ƳŜŜ ŀŀƴ ŘŜ ǎƭŀƎΥ ƻƳ ƳƛƧƴ ǇǊŀktijk in 
Bergen nieuw leven in te blazen.  
 
Verder word ik heel blij van paarden: verzorgen en rijden.  
Ik houd van waterskiën, tennissen en de zee! In Dokkum heb ik actief getraind in een 
ǎǇƻǊǘǎŎƘƻƻƭΧ ƛƪ ƘƻƻǇ Řŀǘ ƛƪ ƘƛŜǊ ƻƻƪ ǿŜŜǊ ŜŜƴ ǎǇƻǊǘ ƪŀƴ ƻǇǇƛƪƪŜƴΦ  
 
Iedereen die graag de lezingen wil bijwonen in Bergen, schroom niet. Geef je op bij mij: 
info@carlagroot.nl en laat je verrassen door de vaak prachtige inzichten van de diverse 
sprekers! 
 
Lieve groeten,  
 
Carla Evy Groot,  
Bergen NH 
 

 
 

Sprekers en spreekstersé  
Hoe komen zij op ons pad? 
 
wƻōŜǊǘ Ǿŀƴ ŘŜǊ ²ƻƭƪ ƻǇ ŜŜƴ ŀǇŀǊǘŜ ǿƛƧȊŜΧ 
 
De lijst met sprekers en spreeksters die lezingen verzorgen voor de GVA is lang. 
Het aantal loopt richting de 200, wat niet wil zeggen dat allen al hebben gesproken. 
De keuze ligt bij de locatiehouders, maar het aanbod is enorm. 
{ǇǊŜƪŜǊǎ Ŝƴ ǎǇǊŜŜƪǎǘŜǊǎ ƪƻƳŜƴ ǎƻƳǎ Ǿƛŀ ŜŜƴ ƭƻŎŀǘƛŜƘƻǳŘŜǊ ΨōƛƴƴŜƴΩΣ ǎƻƳǎ ƻƴǘƳƻŜǘ ƛƪ 
iemand live en vraag hem of haar, een andere keer nemen zij zelf contact op en allen die 
menen bij de GVA te kunnen spreken zijn lang allemaal niet op de lijst gekomen, het aanbod 
in mijn mailbox was nog groter wat dat betreft. 

mailto:info@carlagroot.nl
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Er zijn onderwerpen die niet passen, meer van hetzelfde is niet nodig als er voldoende keuze 
binnen een onderwerp is. Als een onderwerp niet eerder is gekozen hoef je daar ook niet 
veel sprekers paraat voor te hebben, dat schept valse verwachtingen. 
We geven wel graag door aan de persoon in kwestie of zijn of haar onderwerp redelijk of 
zeer goed in trek is. 
Daarnaast is er een aanbod waarvan ook wij nog niet weten of dit wel of niet succesvol is als 
het om nieuwe onderwerpen gaat. Dat is een kwestie van ervaren, op de lijst staan en 
afwachten. 
Zo is de lijst de afgelopen jaren ontstaan, we laten ook geen politiek getinte onderwerpen 
ǘƻŜΣ ƎŜŜƴ ǎǇǊŜƪŜǊ ǿŀŀǊ ǇǊƻŘǳŎǘŜƴ ŀŎƘǘŜǊ ΨȊƛǘǘŜƴΩ Ǿƛŀ ƳǳƭǘƛƭŜǾŜƭ ƳŀǊƪŜǘƛƴƎΣ ǿŜ ǇǊƻōŜǊŜƴ ŘŜ 
onderwerpen zo informerend mogelijk te presenteren. 
Oftewel: sprekers en spreeksters te woord staan en op de sprekerslijst plaatsen was ook een 
niet onbelangrijke activiteit, want zonder lezingen geen GVA of GVM. 
 
Robert van der Wolk spreekt op 11 september op mijn locatie in Alkmaar.  
Dit is een memorabele datum.  
Daarnaast is Robert op een aparte manier bij GVA terecht gekomen. 
Roel, onze zoon van 25 jaar ging vorige zomer naar Armenië. 
Nu niet bepaald een land dat je snel bedenkt om naar toe te reizen, maar Roel 
had zich ingeschreven voor een week met andere studenten en was uit het 
groepje dat zich samen met hem had opgegeven als enige uitgekozen. 
Alleen ging hij op zijn doel af. 
 
Die middag, toen Roel in het vliegtuig zat, had Frank, toen hij bij thuiskomst de 
auto parkeerde na een rondje boodschappen doen, op de autoradio vernomen, dat er een 
vliegtuig afkomstig uit Amsterdam in Oekraïne was neergestort. 
Dit bleek achteraf de MH17 te zijn, maar dat wist hij in eerste instantie natuurlijk niet. Je 
ƘƻƻǊǘ ΨǾƭƛŜƎǘǳƛƎ ƴŜŜǊƎŜǎǘƻǊǘΩ Ŝƴ Ψ!ƳǎǘŜǊŘŀƳΩ Ŝƴ ŎƻƳōƛƴŜŜǊǘ Řŀǘ ƳŜǘ wƻŜƭΣ ƻƴŘŜǊǿŜƎ ƛƴ ŜŜƴ 
vliegtuig. Frank kwam binnen, zei niets en schoof direct achter zijn pc. 

 
Een zucht van verlichting, het was niet het toestel waar Roel in zat 
en achteraf kon dat ook niet: Roel was eerst van Amsterdam naar 
Parijs gevlogen. Hij was dus op weg naar Armenië in een toestel 
uit Parijs en niet uit Amsterdam. 
Bij ons een ƻǇƭǳŎƘǘƛƴƎΧ ōƛƧ ŀƴŘŜǊŜƴ ǾŜŜƭ ǾŜǊŘǊƛŜǘΦ ½ƻ ōƭŜŜƪ ƭŀǘŜǊ 
dat de leraar uit Amsterdam met zijn vriendin, beiden 
omgekomen, de zoon was van de hoofdonderwijzer van de 
basisschool waar Roel in groep 1 en 2 had gezeten.  
Schril. 
 
Roel deelde in Armenië een kamer met een voor hem onbekend 
persoon die later binnenkwam toen Roel al op bed lag. 
Dit bleek Robert te zijn. Zij raakten die week aan de praat en 
Robert zijn levenspad was nogal enerverend te noemen. 
Roel dacht aan zijn moeder en de GVA en vertelde hierover aan 

Robert.  
Zo kwam het dat Roel bij thuiskomst een visitekaartje aan mij 
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overhandigde en niet veel later die zomer stond Robert op de sprekerslijst. 
Aline, onze dochter is al een paar keer in Alkmaar op de GVA locatie geweest, 11 september 
is Roel er nu in elk geval. 
 
Robert, er komt alvast een bekende voor je. 
Wij kijken er naar uit je te ontmoeten en je verhaal te beluisteren. 
Tot 11 september. 
 
Anneke 
 

 
 

Recept  voor  boekweitpannenkoeken 
 

Voor 4 à 5 personen: 
 
Ingrediënten: 

¶ 450 gram boekweitmeel 

¶ 8 eieren 

¶ Flinke theelepel natriumbicarbonaat (met kop erop) 

¶ 1 liter melk (in plaats van melk kun je ook water 
gebruiken) 

¶ Zout naar smaak 
 
Werkwijze: 
Doe het meel in een flinke mengkom (bij voorkeur van 
roestvrij staal, maar glas kan ook). 
Voeg de eieren daaraan toe, evenals de 
natriumbicarbonaat en het zout. 
aŜƴƎ ƳŜǘ ŜŜƴ ƎŀǊŘŜ ŘƻƻǊŜŜƴ ǘƻǘ ŜŜƴ ǎǘŜǾƛƎŜ ΨōŀƭΩ ƻƴǘǎǘŀŀǘΦ 
Giet dan de melk in de kom en roer met de garde goed 
dooreen. 
Je kunt het beslag daarna met de mixer met garde 
doorroeren om eventuele klontjes fijn te maken. 
Het pannenkoekenbeslag moet gemakkelijk van de garde 
aflopen. 
 
Je kunt allerlei lekkers in de pan toevoegen: 

¶ Een plak (jong)belegen kaas, 

¶ Een plakje brie 

¶ Zeer fijn gesneden schijfjes appel (met de kaasschaaf) 

¶ Rozijnen 

¶ Zelfs zeer fijn gesneden uienringen doen het uitstekend! 
 
Wij bakken het liefst in een kleine koekenpan. 

 



Pagina 10 van 25 
 

Een leuke ervaring in Lemmeré 
 
½ŀǘŜǊŘŀƎ нн ŀǳƎǳǎǘǳǎΣ Ƴƻƻƛ ǿŜŜǊΧ ²ƛƧ ǿƛƭŘŜƴ ƴŀŀǊ [ŜƳƳŜǊ omdat we de 
natuurwinkel daar nog niet hadden bezocht. 
Lemmer ligt ongeveer 12 kilometer bij ons vandaan maar daar zijn we tot 
heden nog niet op gericht geweest. 
De natuurwinkel in Joure en een kleinere in Balk weten we te vinden, evenals 
de diverse reguliere supermarkten met biologische schappen, maar Lemmer 
Ȋŀǘ ƴƻƎ ƴƛŜǘ ƛƴ Ψƻƴǎ ǎǘǊŀŀǘƧŜΩ zogezegd, terwijl het iets meer dan 30 kilometer 
rijden is naar Joure om even het verschil aan te geven. 
Lemmer, een gezellige zaterdag met een braderie langs de haven. Alles zag 
leuk in het zonnetje en we besloten deze eerst even te bekijken voor we naar 
de natuurwinkel gingen. 
 

!ƭ ǎƴŜƭ ƭƛŜǇŜƴ ǿŜ ǘŜƎŜƴ ŜŜƴ ƪǊŀŀƳ ΨŀŀƴΩ ƳŜǘ ǎǘŀƭŜƴ ǇŀƴƴŜƴΦ 
Een geschreven tekst trok onmiddellijk mijn aandacht. Deze luidde:  
GOOI SNEL UW OUDE TEFLON PAN DE DEUR UIT!! 
Zo, dat was nu precies wat ik in mijn lezingen duidelijk wil 
maken. 
Dus ik reageerde daarop, zei dat ik dit in mijn lezingen ook 
altijd vermeld en de verkoper kwam achter zijn kraam 
vandaan. 
Wat voor lezingen geeft u? 
Mijn antwoord was: over wilde groenten en kruiden, de goede 
vetten en van alles wat daarbij hoort. 
bŀ ƴƻƎ ǿŀǘ ΨƻǾŜǊ Ŝƴ ǿŜŜǊΩ ƎŜȊŜƎŘ ǘŜ ƘŜōōŜƴ ǾŜǊǘŜƭŘŜ ƛƪ Řŀǘ ƛƪ 

de initiatiefneemster was van de Gezond Verstand Avonden. 
Ah, nu hadden we een punt van herkenning. 
Deze man wist onmiddellijk wie ik was, dat ik in Bergen had 
gewoond en via verontrustemoeders.nl met de GVA verder 
was gegaan. 
Staat deze man in ons bestand? 
Nee, maar onze site staat wel bij hem in zijn favorieten en hij 
had de afgelopen jaren al veel van wat ik had geschreven 
gelezen. 

5ƛǘ ƛǎ ƴǳ ǿŜŜǊ ȊƻΩƴ ǾƻƻǊōŜŜƭŘ Řŀǘ ƴƻƎ ƳŜŜǊ ƳŜƴǎŜƴ Ǿŀƴ 
ons bestaan afweten zonder de nieuwsbrief te 
ontvangen. 
En zo maken we met alle locaties een verschil in 
Nederland en België.  
Je zult nu vast begrijpen dat mijn dag niet meer stuk kon 
want dit zijn mooie complimenten als men je blijft volgen. 
 
Regelmatig spreek ik overigens personen die niet in het 
grote GVA bestand staan maar toch op de hoogte zijn van 
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wat we organiseren. 
En de lieve mails die ik krijg sinds we bekend hebben 

gemaakt dat we het 
stokje gaan 
overdragen, laten zien 
dat er al heel veel is 
bereikt en dan zien wij 
ook nog maar een 
ΨǘƻǇƧŜΩΦ 
En de man van de 
pannen? 
Hij vroeg of ik weer wat ging ondernemen? 
Ja zeker, Project7-blad, ik kreeg zijn kaartje en hij wil in 
mijn nieuwe bestand. 

Hoe leuk kan het zijn als je even naar Lemmer gaat? ;-) 
 
En de natuurwinkel? 
Deze gaan we vaker bezoeken, super! 
 
Anneke, Gaasterland, 23 augustus 2015 
 

 
 

Recept speltbrood met kruiden όhǇ ǾŜƭŜǊ ǾŜǊȊƻŜƪΧ ƴƻƎƳŀŀƭǎΧύ 
 

De hoeveelheden ingrediënten zijn gebaseerd op een glazen cakevorm, gangbare maat; de 
vorm vet je in met biologische roomboter. 
De oven hoeft niet voorverwarmd te worden en het deeg hoeft niet te rijzen. 
Het is een kwestie van de ingrediënten goed door elkaar roeren met een houten pollepel, 
eventueel even kneden met de handen. 
Hoeveelheden verdubbelen als je meer broden tegelijk wilt bakken. 
 
Ingrediënten (basisrecept): 
325 gram speltmeel 
1 kleine eetlepel sole van Keltisch zeezout1 
1 theelepel natriumbicarbonaat (zuiveringszout) 
250 ml karnemelk 
Extra: 
(Deze ingrediënten zijn niet noodzakelijk voor het 
welslagen van het brood, zij maken het gewoon 
ΨƭŜƪƪŜǊŘŜǊΩΦύ 
2 eieren  
1 theelepel Italiaanse kruiden en 2 theelepels 
gedroogde brandnetel waren verwerkt in het brood 
dat je kreeg. 
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Quote: 
 

Iedere prestatie begint  
met de beslissing om te proberen 

 
Gail Devers 

Werkwijze: 
Alle ingrediënten goed mengen totdat een egale massa ontstaat. Daarna in de cakevorm 
scheppen. 
De vorm in het midden van de oven plaatsen en op ongeveer 170 graden drie kwartier tot 
een uur laten garen. 
Exacte tijd is moeilijk aan te geven omdat elke oven anders reageert; de ene is feller dan de 
ŀƴŘŜǊŜΣ Řƛǘ ƛǎ ƛƴƳƛŘŘŜƭǎ ΨǇǊƻŜŦƻƴŘŜǊǾƛƴŘŜƭƛƧƪΩ ǾŀǎǘƎŜǎǘŜƭŘΦ  
Alleen de onder-warmte gebruiken, maar het kan 
zijn dat het gewenst is tegen het eind de 
bovenwarmte in te schakelen. 
Zelf even in de gaten houden.  
 
Om te bepalen of het brood door en door gaar is, 
prik je er even in meǘ ŜŜƴ ǾƻǊƪΦ !ƭǎ ŘŜ ǾƻǊƪ ΨǎŎƘƻƻƴΩ 
uit het brood komt, is dit klaar. 
 
Variëren: 
De Italiaanse kruiden en brandnetels zijn te 
ŎƻƳōƛƴŜǊŜƴ ƳŜǘ ƻŦ ǘŜ ǾŜǊǾŀƴƎŜƴ ŘƻƻǊ Ǿŀƴ ŀƭƭŜǎΧ  
 

¶ 5Ŝƴƪ ƻƻƪ ŜŜƴǎ ŀŀƴ ƪƻƳƛƧƴΣ ƪǳƳƳŜƭ ƻŦΧ 

¶ Verse uien, fijn gesneden, met of zonder paprika en kruiden. 

¶ Zongedroogde tomaten in combinatie met olijven. 

¶ Noten en/of bijvoorbeeld gezouten pompoenpitten/pijnboompitten. 

¶ Rozijnen al dan niet in combinatie met noten. 
 
Eet smakelijk! 
 
Anneke Bleeker (www.gezondverstandavonden.nl ς www.project7-blad.nl)  
Mei 2014 
 
1 Sole is een oplossing van Keltisch zeezout en water. Je maakt de sole door in een glazen weckpot één derde 
deel Keltisch zeezout de doen en dit aan te vullen met twee derde deel water. Goed roeren totdat het zout 
opgelost is in het water. Voor gebruik steeds goed doorroeren! Na gebruik deksel weer sluiten. 
Keltisch zeezout bevat 89.7% natrium en 10.3% mineralen en spoorelementen.  

 

 
 
  

http://www.gezondverstandavonden.nl/
http://www.project7-blad.nl/
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Locatie Alkmaar, terugblik en vooruitbliké 
De Gezond Verstand Avonden draaien komend najaar exact vijf jaar. 
 
Toen we in 2010 dit concept gingen uitzetten was ik niet van plan zelf een locatie te starten. 
Ik had het druk genoeg met het opstarten van locaties door het hele land, verspreid van 
Landgraaf, ja ook gezeten, in Limburg tot het uiterste noorden in Groningen. 
Opstarten gebeurde tweemaal achter elkaar. In onze keuken hing een groot stuk papier en 
elke nieuwe locatie werd daarin opgenomen. Opstarten betekende: twee maanden achter 
elkaar op eenzelfde moment in de maand. 
Wilde een locatie op de derde woensdag van de maand, dan was automatisch de maand 
erna de derde woensdag ook voor hen. 
Tweemaal was in mijn beleving noodzakelijk om een beetje meer contact te krijgen, om 
zaken extra toe te lichten die misschien nog niet helemaal helder waren. Zo gebeurde het 
dat ik aan menige tafel in het land heb gezeten om eerst een hapje mee te eten. 
Wanneer dat niet gebeurde had ikzelf wat mee of als de afstand niet al te gek was at ik eerst 
thuis. 
Dit liep zoals het liep, het was gezellig en aan de hand van het grote schema in de keuken 
kon ik steeds exact bekijken wanneer de volgende nieuwe locatie er weer tussen geplaatst 
kon worden. 
 
Opstarten op deze wijze heb ik volgehouden tot in de zomer van 2012.  
Inmiddels was de sprekerslijst dusdanig gegroeid dat op dat moment het idee was geboren 
het opstarten door sprekers te laten verzorgen. 
Dit gebeurde alleen door sprekers die hier tijd voor wilden en konden vrijmaken en een 
tweetal lezingen op de lijst hadden staan waarmee je mee kunt beginnen bij een nieuwe 
locatie qua onderwerp. 
Dit was eigenlijk bijna altijd over voeding, gewoon een onderwerp waar je een groot bereik 
mee kunt hebben.  
5Ŝ ǿŀǘ ΨŀǇŀǊǘŜǊŜ ƻƴŘŜǊǿŜǊǇŜƴΩ ƪǳƴƴŜƴ ƴƛŜǳǿe locaties beter wat later op de agenda 
plaatsen, wanneer er een basis is aan bezoekers en je niet meer zo loopt te promoten als in 
het allereerste begin. 
Althans, dit was altijd mijn idee en zo ontstond er een groepje sprekers dat hier graag bij 
wilde helpen. 
Zij hadden met minder lange afstanden te maken, want de sprekers zaten verdeeld over het 
land, zitten nog steeds verdeeld over het land want zo gebeurt het nu in 2015 nog steeds. 
Als je met meer sprekers het opstarten kunt verdelen heeft niet één persoon de agenda 
steeds vol met drie tot soms vier avonden in de week. 
Want als een locatie wil beginnen, dan moeten zij kunnen beginnen en niet stagneren omdat 
er geen tijd is. 
Al met al was het eind 2010 en de daarop volgende maanden was het heel druk. 
 
Toch kwam er een vraag om een lezing met Dr. Hans Moolenburgh te organiseren, of ik zin 
had dit op mij te nemen. 
Natuurlijk wilde ik dat. Deze huisarts uit Haarlem was voor mij inmiddels geen onbekende 
want na het lezen van mijn boek: Wat je niet verteld wordt over vaccinaties, kreeg ik van 
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ƘŜƳ ŜŜƴ ǘŜƭŜŦƻƻƴǘƧŜ ƳŜǘ ŘŜ ƻǇƳŜǊƪƛƴƎΥ άaŜǾǊƻǳǿ .ƭŜŜƪŜǊΣ Ŝƭƪ ƎŜȊƛƴ ƛƴ bŜŘŜǊƭŀƴŘ Ȋƻǳ Řƛǘ 
ōƻŜƪ ƳƻŜǘŜƴ ƭŜȊŜƴΦέ 
Kijk, een groter compliment kun je niet krijgen natuurlijk ;-) dus er was geen twijfel mogelijk, 
natuurlijk wilde ik een avond organiseren. 
Het wijkcentrum in Overdie in Alkmaar was mij al bekend omdat ik daar eind jaren negentig 
en begin tweeduizend regelmatig workshops had gegeven. 
De grote zaal in dit centrum kende ik ook; de ligging van het centrum dicht bij het einde van 
de A9 als je uit richting Amsterdam, Bergen of Heerhugowaard komt was ook perfect en 
parkeren kon gratis vlakbij het centrum. 
Mooier konden we het niet bedenken en zo gebeurde het dat we op vrijdagavond 23 
september 2011 een overvolle zaal mochten verwelkomen in Wijkcentrum Overdie te 
Alkmaar. 
 
Ondertussen, terwijl de aanmeldingen binnenkwamen, bedacht ik dat het wellicht toch 
verstandig zou zijn daar een GVA locatie te beginnen. 
Waarom? 
Elke locatie in het land is mij even lief. 
Elke locatie gunnen we alle goeds. 
Elke locatie wilden we zoveel mogelijk goede tips geven. 
Hoe kun je het beste goede tips geven? 
Door zelf de praktijk te ervaren en de succesvolle dingen te delen en wat minder liep als 
voorbeeld te stellen, dat het niet nodig is ook de neus te stoten. 
Want hoe je de PR moet verzorgen was ons al niet onbekend, jaren een eigen bedrijf gehad 
en iets de wereld in zetten is mij niet vreemd. 
Maar zie dit maar over te brengen aan iemand die verlegen is of andere obstakels ziet die 
een goed begin van een locatie in de weg kan staan. 
Zelf een locatie draaien en de voorbeelden gebruiken zijn regelrechte praktijkvoorbeelden, 
niets meer en niets minder. 
Dat spreekt anders dan wanneer je geen locatie draait was mijn beleving en zo gebeurde het 
dat we na die 23ste september in oktober en alle maanden erna een avond op de agenda 
hadden staan op de tweede vrijdagavond van de maand. 
Het wijkcentrum houdt hier al rekening mee, GVA is vast ingeburgerd. 
 
We hebben veel sprekers mogen ontmoeten met diverse onderwerpen. 
Tegen Frits van der Blom zei ik dan op gezette tijd, ja Frits, je mag weer komen als je een 
nieuwe lezing hebt ;-) 
En zo heeft Frits al zijn lezingen in Alkmaar kunnen presenteren. 
 
Overigens, wie deze heeft gemist en zich afvraagt of deze weer komen: nee, niet in Alkmaar 
maar in september start Carla Groot in Bergen waar Frits de eerste twee maanden zal 
spreken, te weten september en oktober. 
Deze avonden draaien op de derde woensdagavond van de maand in de bibliotheek. 
 
We hebben kleine groepjes ontvangen en zalen vol.  
Diverse malen mochten we rond de 150 bezoekers verwelkomen, ook toen ikzelf samen met 
Thomas Dijkman een avond vulde over groente en wilde groente en kruiden. 
Dat was wel heel leuk om te ervaren. 
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Thomas heb ik beloofd dat we dit nog eens ergens gaan ondernemen, dat gaat zeker 
gebeuren maar de afgelopen anderhalf jaar was hier geen ruimte voor om dit extra te 
organiseren. 
 
aŀŀǊΧ ǿŀǘ ƛƴ ŜŜƴ ƎƻŜŘ Ǿŀǘ ȊƛǘΧ 
Het wijkcentrum is inmiddels verbouwd en staat nog op dezelfde plek maar het adres is 
veranderd, de hoofdingang zit nu aan wat vroeger de achterkant was.  
De grote zaal kan nu over de 300 bezoekers ontvangen, Thomas zullen de gok wagen? ;-) 
Voor het seizoen 2015/2016 heb ik alle maanden ingevuld, alle sprekers zijn geboekt. 
Hieronder een overzicht. Wie nog niet in mijn bestand voor deze locatie zit mag zich 
aanmelden, dan krijg je voor elke lezing de informatie per mail aangereikt. 
We hebben een ander mailadres, een combi voor de GVA en Project7-blad: 
anneke.alkmaargva@project7-blad.nl  
 
De andere locatie in Alkmaar die ik op de eerste zondagmiddag van de maand draaide gaat 
mee naar Project7-blad. Daar laten we nu een studiegroep draaien en we hebben nu al meer 
aanmeldingen voor deze groep, inclusief toezeggingen van personen die in september nog 
op vakantie zijn, dan we ooit zo vroeg voor een lezing hadden op deze locatie. 
Wijkcentrum Overdie blijft GVA locatie en de kantine bij de volkstuinen past perfect bij onze 
ƴƛŜǳǿŜ ΨƻƴŘŜǊƴŜƳƛƴƎΩΦ 
Twee verschillende groepen in Alkmaar en toch verbonden met elkaar. Dit zijn onze 
momenten van contacten houden in Noord Holland. 
Daarom blijven we deze locaties zelf voortzetten, ook al zijn we niet meer van plan uit 
Friesland te vertrekken ;-) 
 
Hieronder de lijst met sprekers voor de komende maanden tot en met juni 2016. 
¢ŜƎŜƴ ŀƭƭŜ ƭƻŎŀǘƛŜƘƻǳŘŜǊǎ ȊŜƎ ƛƪ ŀƭǘƛƧŘΧ ΨǾŜǊƪƻƻǇ ƧŜ ƭƻŎŀǘƛŜ ƻǇ ŜŜƴ ƭŜǳƪŜ ƳŀƴƛŜǊ Ǿƛŀ ŘŜ 
ƴƛŜǳǿǎōǊƛŜŦΩΦ 5ŀƴ ōǊŜƴƎ ƧŜ ŘŜȊŜ ƻƴŘŜǊ ŘŜ ŀŀƴŘŀŎƘǘΦ 
Vandaar dat ik nu op de rand van mijn afscheid Alkmaar maar eens uitgebreider in het 
zonnetje heb gezet. J 
Wellicht tot ziens in Alkmaar of elders, wij blijven ook lezingen geven via de GVA. 
Sterker nog, Frank en ik hebben nu ook samen een lezing, weer eens wat anders. 
±ŜǊŀƴŘŜǊƛƴƎ Ǿŀƴ ǎǇƛƧǎΧ ƛǎ ƎƻŜd voor een mens! J 
 
Anneke  
Locatie Alkmaar 
anneke.alkmaargva@project7-blad.nl  
 

 
 

Op pagina 16 staat het complete programma voor de GVA in Alkmaar ς Wijkcentrum 

Overdie, vanaf SEPTEMBER 2015 tot en met JUNI 2016. 

9Ŝƴ ȊŜŜǊ ƎŜǾŀǊƛŜŜǊŘ ǇǊƻƎǊŀƳƳŀ ƳŜǘ ǾƻƻǊ Ŝƭƪ ǿŀǘ ǿƛƭǎΧ  
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